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9 I. Multiple Choices： 1－5dbacc 6－10 adacc II. Identify and

Correct the error in each sentence： 1. making →made 2. reducing 

→reduce 3.except →unless 4.accurate →accurately 5.been  6.advise 

→advise⋯of 7. is  8. have→have to 9.in→on 10.approves→is

approved III. Fill in the blanks with the proper words： 1. We 2. that

3. leaving 4. for 5. drawn 6. at 7. amount 8. which 9. presentation 10.

enclosing 11. goods 12. in 13. order 14. you 15. them IV. Put the

following English into Chinese： 1. water-proof wrapping (防水包

装) 2. rough handling （粗鲁装卸） 3. direct steamer（直达船）

4. material shortage（原材料短缺） 5. transport documents（运

输单据） 6. in the event of （万一，如果） 7.stipulated time （规

定时间） 8.shipping instructions (装运要求) V. Put the following

sentences into Chinese： 1、我们愉快地通知，你们的订货将装

运“晨星”轮，4 月 20 日从上海启航去马尼拉。 2、卖方必

须立即通知买方货物已装船。 3、所以出口货物将装加固木

箱，外箍铁丝。箱子用填塞物充实，可避免震动。 4、为了

节省运费，我们建议用防水包装，再装进底部加固的般条箱

。 5、部分捆扎的纸板箱可节省运费，还可以完全保护所装

货物。 6、如使用纸板箱，请用牢固的聚已烯化学品，以防

受潮。 7、附上我们货物包装所用唛头和标号。请在刷唛头

时做到清楚正确。 8、在附页上列有包装和唛头的消息要求

，务请严格执行。 9、由于箱子很可能在此地要遇到粗鲁装



卸，你们必须使用坚固包装，以保护货物。 10、我们已为第

A－233 号合同项下你们订货预订了“玛利亚”轮，将于 7 月

27 日左右 抵达洛杉矶。 VI. Put the following Chinese into

English： 1.We hope the goods will reach you in safety and come up

to your expectation. 2. All the sacks have an interior water-proof

lining to protect goods. 3. Crates must not exceeds an overall length

of 4 feet. 4. As the goods will be checked up at the customs, the cases

must be of a type which can be easily opened and fastenedat once

after check. 5. We will pass your comments on packing on to the

manufacturers concerned for their consideration. 6. We are

confident that you will have no difficulty in shipping the goods in

four lots. 7. May shipment is the best we can get, for the

manufactures have a heavy backlog on hand. 8. Our warehouse was

burnt down yesterday and we are unable to make shipment during

April. 9. Please make two equal monthly shipments during May and

June.10. Please inform us as soon as the goods are ready for
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